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Advies Algemene raadscommissie d.d. 6 februari 2018 
 
Onderwerp:  Vaststellen bestemmingsplan Missiehuis e.o. 

Zaaknr.:  1473439 
 
 
 

Advies: de commissie adviseert overwegend positief en adviseert dit voorstel als  

B-punt te agenderen op de raadsvergadering van 20 februari 2018. 
 
 
Hoofdlijn discussie commissie 
Fractie Jong en Oud voor Hoorn was niet aanwezig bij de commissiebehandeling. 
De commissie is enthousiast over het plan en adviseert overwegend positief. In het verlengde van de 
eerdere behandeling in de commissie van 14 september 2017 zijn er door de commissie nog enkele 
opmerkingen gemaakt over het parkeren. Kort samengevat: 
Zorg over aantal parkeerplaatsen/parkeernorm: vooralsnog worden er minder parkeerplaatsen 
aangelegd dan volgens de parkeernorm zou moeten, omdat men wil bezien of het gebruik van deelauto’s 
in de praktijk leidt tot een minder grote behoefte aan parkeerplaatsen. Verschillende fracties spreken 
hierover zorg uit, waarbij Fractie Tonnaer aangeeft dat zij nog steeds van mening is dat alle 
parkeerplaatsen meteen moeten worden aangelegd. 
Wens realisatie van (half)verdiept parkeren: verschillende fracties spreken (nogmaals) hun voorkeur uit 
voor het realiseren van (half)verdiept parkeren. 

 
Reactie college 

Wethouder Tap heeft in zijn reactie als volgt gereageerd op deze opmerkingen: 

Zorg over aantal parkeerplaatsen/parkeernorm: het college heeft er samen met de ontwikkelaar voor 

gekozen om 41 parkeerplaatsen in reserve te houden. Voor deze parkeerplaatsen is wel ruimte 

gereserveerd in het plan. Indien blijkt dat het toch nodig is om deze parkeerplaatsen te realiseren, is de 

ontwikkelaar hiertoe bereid.  

Wens realisatie van (half)verdiept parkeren: wethouder Tap constateert dat de commissie ook tijdens 

de eerder commissiebehandeling het signaal afgaf over de wenselijkheid van (half)verdiept parkeren. Hij 

meldt dat naar aanleiding van dit signaal er onder de toren al extra parkeerplaatsen zijn bijgekomen. Hij 

zegt toe het signaal van de commissie nogmaals te bespreken met de initiatiefnemer. 

 

 
Toezegging 

Wethouder Tap zegt toe het signaal van de commissie over de wenselijkheid van het realiseren van 

(half)verdiept parkeren nogmaals te bespreken met de initiatiefnemer. 

 
 
 
Alex Smit, voorzitter    Margriet Vernes, commissiegriffier   

 

 
 
 

 
 
 

 

 
 


